

ELIGIBILITY CRITERIA:	الشروط:
<ol style="list-style-type: none"> 1. For Non-Saudi Residents (from public or private sector). 2. Minimum age is 23 years old. 3. Maximum age (as at maturity of the finance) is 60 years old for men, 58 years old for ladies. 4. Have a basic salary of at least SAR 8,000 per month, and not less than of SAR 10,000 gross salary. 5. Must have a salary account with SAIB (Salary should be transferred). 6. Work for a public or private sector included in the bank's pre-approved list. 7. Minimum length of service is 12 months in the current job. 8. Debt Burden Ratio: Not to exceed 33%. 	<ol style="list-style-type: none"> 1. الغير السعوديين (المقيمين) من القطاع العام والخاص. 2. أن لا يقل العمر عن 23 عاماً. 3. أن لا يزيد العمر عن 60 عاماً للرجال و 58 للسيدات عند الإنتهاء من تسديد التمويل. 4. أن لا يقل الراتب الأساسي الشهري عن 8,000 ريال والإجمالي عن 10,000 ريال. 5. يجب أن يكون لديه حساب راتب. 6. أن يكون موظفاً على رأس عمله ضمن قائمة القطاعات والشركات والمؤسسات المعتمدة لدى البنك السعودي للإستثمار. 7. أن لا تقل مدة الخدمة في الوظيفة الحالية عن 12 أشهر. 8. يجب أن لا تزيد نسبة الإستقطاع من الراتب عن 33.33%.